



NINA HOTEL
TSUEN WAN WEST
荃灣西如心酒店



Nina Hotel Tsuen Wan West Glamping Fun Staycation 荃灣西如心酒店 悠然特色露營食+住優惠

Escape from the hustle and bustle of city by staying in
our Premier Executive Harbour View Room at Tower 2 for HK\$1,430 per night
including breakfast and Afternoon Tea Set Takeaway for 2 at outdoor tent

荃灣西如心酒店為您呈獻舒適無憂的食住住宿體驗，入住高座尊尚行政海景客房住宿一晚
包括雙人早餐及於特色部落帳篷享用外賣自取雙人下午茶，房價由港幣 1,430 元起。



Exclusive Benefits 尊享禮遇

- One night accommodation in **Premier Executive Harbour View Room**
- Café Circles Afternoon Tea Set Takeaway for 2 persons along with 2-hour usage of the outdoor tent at the podium near the swimming pool (available at 14:30 - 17:30 on arrival date)
- Breakfast for 2 persons at Café Circles on departure date
- Complimentary in-room Wi-Fi internet access and local calls
- Complimentary use of Fitness Centre and Swimming Pool (subject to availability)
- 尊尚行政海景客房住宿一晚
- 於酒店池畔設置的部落帳篷中享用 Café Circles 外賣自取雙人下午茶 (入住當日 14:30 - 17:30)
- 於退房當日享用 Café Circles 雙人早餐
- 免費享用無線 Wi-Fi 上網及本地電話
- 免費使用酒店健身中心及游泳池 (視乎情況而定)



[BOOK NOW 預訂](#)

Dorothy Wong



2280 2926



dorothywong@ninahotelgroup.com

Terms & Conditions 條款及細則

Offer valid from May 1 until July 31, 2022 (both dates inclusive). Prices subject to 10% service charge.

All package related benefits must be consumed during the staying period, otherwise they will be forfeited upon check-out.

Photos are for reference only. In case of any dispute, the decision of the Hotel shall be final.

此優惠之有效日期為2022年5月1日至7月31日(包括首尾兩天)。以上價格須收加一服務費。

客人須在入住期間享用所有入住禮遇，尚未使用之禮遇將被自動取消。

圖片只供參考。如有任何爭議，酒店將保留最終決定權。

8 Yeung UK Road, Tsuen Wan, N.T., Hong Kong

香港荃灣楊屋道8號 T +852 2280 2898 ninahotelgroup.com

A member of Chinachem Group 華懋集團成員